




Fra: Borgmesteren for BUF

Til: Per Svend Dahlstrøm

Emne: VS: Dialogmøde om Bryggergården klub tilbage til Vesterbro

Dato: 7. maj 2018 18:17:08

Kære Per Dahlstrøm, Jørgen Segall og Torben Jensen

Jeg har nu haft lejlighed til nærmere at overveje jeres henvendelse om ønsket om at reorganisere Bryggergården

og knytte den organisatorisk til en klub eller fritidscenter på Vesterbro.

Det er min opfattelse, at den nuværende klubstruktur på Vesterbro, hvor Bryggergården organisatorisk er

knyttet til Fritidscenter Indre Valby, ikke forhindrer et ønske om at styrke klubsamarbejdet på tværs af bydelene

i Område Valby-Vesterbro/Kgs. Enghave. Dette tværgående samarbejde bør og skal ikke virke hæmmende for,

at udfoldelsen af klubsamarbejdet internt i områdets bydele forløber tilfredsstillende.

Jeg er orienteret om, at ledelsen i Område Valby-Vesterbro/Kgs. Enghave har taget initiativ til at drøfte

klubsamarbejdet i området sammen med fritidscentrene. Jeg vil derfor opfordre til, at der sammen med

områdets ledelse proaktivt drøftes de udfordringer, der måtte være i klubsamarbejdet på Vesterbro, med henblik

på at finde gode, fælles løsninger.

Med venlig hilsen

Jesper Christensen

-----Oprindelig meddelelse-----

Fra: Borgmesteren for BUF

Sendt: 21. marts 2018 14:08

Til: Per Svend Dahlstrøm

Emne: SV: Dialogmøde om Bryggergården klub tilbage til Vesterbro

Kære Per Dahlstrøm

Mange tak fordi du har taget dig tid til at skrive til mig. På baggrund af din henvendelse og de øvrige

henvendelser, jeg har modtaget vedrørende Bryggergårdens klynge-tilhørsforhold, har jeg bedt forvaltningen

om en nærmere redegørelse for de samlede forhold. Jeg vender herefter tilbage med et uddybende svar.

Venlig hilsen,

Jesper Christensen.

-----Oprindelig meddelelse-----

Fra: Per Svend Dahlstrøm

Sendt: 26. februar 2018 09:25

Til: Børne- og Ungdomsforvaltningen; Jesper Christensen (Borgerrepræsentationen); Knud Holt Nielsen

(Borgerrepræsentationen); Annika Smith; Gorm Gunnarsen (Borgerrepræsentationen); Helle Bonnesen

(Borgerrepræsentationen); Jens-Kristian Lütken (Borgerrepræsentationen); Laura Rosenvinge

(Borgerrepræsentationen); Maja Krog (Borgerrepræsentationen); Sofie Seidenfaden (Borgerrepræsentationen);

Sofie Seidenfaden (Borgerrepræsentationen); Tommy Petersen (Borgerrepræsentationen); Anna Maria Hede

Christensen (Borgerrepræsentationen); Tobias Schmidt Nielsen; Tobias Børner Stax

Cc: Kate Obeid; 'Segall'; 'tej@nypost.dk'

Emne: Dialogmøde om Bryggergården klub tilbage til Vesterbro

Kære børne- og ungdomsudvalg

Hermed fremsendes brev fra Klub Vesterbros bestyrelse, med ønske om et dialogmøde, om Bryggergårdens

klub fremtidige organisering.



Med venlig hilsen

Per Dahlstrøm

Leder

Vesterbro Ungdomsgård

Absalonsgade 8

1658 København V

Tlf. 3355 0080/3011 1028



Fra: Pia Lund Bakke

Til: Anna Maria Hede Christensen (Borgerrepræsentationen);  Annika Smith;  Gorm Gunnarsen

(Borgerrepræsentationen);  Helle Bonnesen (Borgerrepræsentationen);  Jens-Kristian Lütken

(Borgerrepræsentationen);  Borgmesteren for BUF; Knud Holt Nielsen (Borgerrepræsentationen);  Laura

Rosenvinge (Borgerrepræsentationen);  Maja Krog (Borgerrepræsentationen);  Sofie Seidenfaden

(Borgerrepræsentationen);  Tommy Petersen (Borgerrepræsentationen)

Cc: "Britt Petersen (formand LFS)";  jaho@FOA.DK; Kate Obeid;  Helle Vang Haagensen; Pernille Bitsch Larsen;

Per Lynge Küpper;  Katarzyna Magdalena Maraszkiewicz;  Eva Henriette Rosling; Heidi Møller Abbariki;

Annette Marie Beck; Jakob Wenningsted Kierulff;  Pia Lund Bakke

Emne: kommunale klubpladser på Bryggergården i Frit idscenter Indre Valby

Dato: 5. marts 2018 12:55:36

Kære Børne- og Ungdomsudvalg

Jeg er ved et tilfælde blevet opmærksom på, at Klub Vesterbros bestyrelse har kontaktet jer med

henblik på et møde omkring klubpladserne på Bryggergården på Vesterbro.

Bryggergårdens klubpladser er en del af Fritidscenter Indre Valby. Bryggergårdens klubpladser

har hele tiden været kommunale pladser beliggende på samme matrikel, hvor de har ligget i

mange år, så det er svært at se, hvad de skal leveres tilbage til.

Fritidscenter Indre Valby binder områdets arbejde med de unge sammen. Vi har således pladser i

den indre del af Valby, Sydhavnen og den ydre del af Vesterbro – og er altså kernen i hele

område VVK’s klubarbejde, hvilket skaber kendskab og venskab på tværs af området blandt de

unge.

Vi kunne lige så godt have heddet Fritidscenter Ydre Vesterbro eller Fritidscenter Sydhavnen –

men nu blev navnet altså Fritidscenter Indre Valby. Der kan ikke drages konklusioner på grund af

fritidscentrets navn – vi er kernen i klubarbejdet i området.

Klub Vesterbro har flere gange overfor den den ene pædagogiske leder i Fritidscenter Indre

Valby, udtrykt et ønske om at overtage vores klubpladser i Bryggergården.

Vi har hver gang fortalt dem, at Bryggergården er en integreret del af Fritidscenter Indre Valby,

samt at det ønsker vi forbliver således også i fremtiden.

Vi finder det til og med meningsfuldt for både børn, unge og medarbejdere – det binder hele

bydelen sammen, og i situationer hvor der er behov for en ekstra indsats i de udsatte områder,

der kan vi hurtigt flytte medarbejdere på tværs af området – de unge kender medarbejderne i

fritidscentret og er vant til at møde dem.

Senest i februar 2018 var vi af områdeforvaltningen indkaldt til et møde, grundet ønske fra Klub

Vesterbro om udvidelse af klubpladser i Klub Vesterbro, hvilket dog mig bekendt, har vist sig der

ikke er et behov for.

Fritidscenter Indre Valby har en udfordring omkring manglende klubpladser i det nye Sydhavn og

i den forbindelse har vi fået skabt en midlertidig løsning, hvor Bryggergården indgår. Dette er en

god udnyttelse af kapaciteten og løser udfordringen her og nu med manglende klubpladser i det

nye Sydhavnen.

Vi har i Fritidscenter Indre Valby målrettet og loyalt arbejdet med og efter den politiske

beslutning, der blev truffet omkring fritidsstrukturen i København i 2015.

Vi påbegyndte arbejdet med et samlet fritidscenter i forsommeren 2016.

Det har været en turbulent tid for både medarbejdere og ledere. Vi er nu ved at nå dertil, hvor vi

agerer som et samlet fritidscenter, hvor både medarbejdere og børn bevæger sig i

fritidscenteret.

Vi afvikler f. eks. fælles juniorklub og ungdomsklub en aften om ugen.

Vi er nået rigtig langt og er rigtig godt på vej til noget endnu bedre.

Vi samarbejder med lokale aktører, Fritidscenter Ydre Valby og ligeledes også med Klub

Vesterbro.

En ændring i vores organisering vil skabe unødig uro for alle parter.

Jeg undrer mig over at Klub Vesterbro vælger, at rette politisk henvendelse uden Fritidscenter



Indre Valbys inddragelse, mod vores vidende og ikke mindst uden vores accept af, at

Bryggergårdens klubpladser skulle have et mere naturligt tilhørsforhold til Klub Vesterbro end de

har til Fritidscenter Indre Valby.

Pladserne i Bryggergården hører bestemt til i fritidscenter Indre Valby – konstruktionen skaber

merværdi for sammenhængen i klubarbejdet i hele området.

Jeg har en forventning om, at I som udvalg og arbejdsgivere ikke handler hen over hovedet på

Fritidscenter Indre Valby.

På vegne af TR`ere i Fritidscenter Indre Valby og VVK A lokalMED

Med venlig hilsen

Pia Lund Bakke

Klyngeleder

Valby/ Vesterbro/ Kgs. Enghave Klynge A

_______________________________

KØBENHAVNS KOMMUNE 

Børne-  og Ungdom sforvaltningen 

Om råde Valby/ Vesterbro/ Kgs. Enghave

Sjælør Boulevard 147-149 

2500 Valby

Direkte 2630 1674

E-m ail dx09@buf.kk.dk

Web www.kk.dk

EAN 5798009370310

CC på mailen: formand og næstformand LFS, VVK områdechef Kate Obeid, Fritidscenter Indre

Valbys TR og lokalMED VVK A



Fra: Borgmesteren for BUF

Til: Pia Lund Bakke

Emne: SV: kommunale klubpladser på Bryggergården i Frit idscenter Indre Valby

Dato: 7. maj 2018 18:18:06

Kære Pia Lund Bakke

Jeg har nu haft lejlighed til nærmere at overveje jeres henvendelse.

Det er min opfattelse, at den nuværende klubstruktur på Vesterbro, hvor Bryggergården

organisatorisk er knyttet til Fritidscenter Indre Valby, ikke forhindrer et ønske om at styrke

klubsamarbejdet på tværs af bydelene i Område Valby-Vesterbro/Kgs. Enghave. Dette

tværgående samarbejde bør og skal ikke virke hæmmende for, at udfoldelsen af

klubsamarbejdet internt i områdets bydele forløber tilfredsstillende.

Jeg er orienteret om, at ledelsen i Område Valby-Vesterbro/Kgs. Enghave har taget initiativ til at

drøfte klubsamarbejdet i området sammen med fritidscentrene. Jeg vil derfor opfordre til, at der

sammen med områdets ledelse proaktivt drøftes de udfordringer, der måtte være i

klubsamarbejdet på Vesterbro, med henblik på at finde gode, fælles løsninger.

Med venlig hilsen

Jesper Christensen

Fra: Borgmesteren for BUF 

Sendt: 21. marts 2018 14:06

Til: Pia Lund Bakke

Emne: SV: kommunale klubpladser på Bryggergården i Frit idscenter Indre Valby

Kære Pia Lund Bakke

Mange tak, fordi du har taget dig tid til at skrive til mig. På baggrund af din henvendelse og de

øvrige henvendelser, jeg har modtaget vedrørende Bryggergårdens klynge-tilhørsforhold, har jeg

bedt forvaltningen om en nærmere redegørelse for de samlede forhold. Jeg vender herefter

tilbage med et uddybende svar.

Venlig hilsen,

Jesper Christensen.

Fra: Pia Lund Bakke 

Sendt: 5. marts 2018 12:56

Til: Anna Maria Hede Christensen (Borgerrepræsentationen);  Annika Smith;  Gorm Gunnarsen

(Borgerrepræsentationen);  Helle Bonnesen (Borgerrepræsentationen);  Jens-Kristian Lütken

(Borgerrepræsentationen);  Borgmesteren for BUF; Knud Holt Nielsen (Borgerrepræsentationen);

Laura Rosenvinge (Borgerrepræsentationen);  Maja Krog (Borgerrepræsentationen);  Sofie

Seidenfaden (Borgerrepræsentationen);  Tommy Petersen (Borgerrepræsentationen)

Cc: 'Britt Petersen (formand LFS)';  jaho@FOA.DK; Kate Obeid;  Helle Vang Haagensen; Pernille Bitsch

Larsen; Per Lynge Küpper;  Katarzyna Magdalena Maraszkiewicz;  Eva Henriette Rosling; Heidi Møller

Abbariki;  Annette Marie Beck; Jakob Wenningsted Kierulff;  Pia Lund Bakke

Emne: kommunale klubpladser på Bryggergården i Frit idscenter Indre Valby

Kære Børne- og Ungdomsudvalg

Jeg er ved et tilfælde blevet opmærksom på, at Klub Vesterbros bestyrelse har kontaktet jer med

henblik på et møde omkring klubpladserne på Bryggergården på Vesterbro.

Bryggergårdens klubpladser er en del af Fritidscenter Indre Valby. Bryggergårdens klubpladser

har hele tiden været kommunale pladser beliggende på samme matrikel, hvor de har ligget i

mange år, så det er svært at se, hvad de skal leveres tilbage til.

Fritidscenter Indre Valby binder områdets arbejde med de unge sammen. Vi har således pladser i

den indre del af Valby, Sydhavnen og den ydre del af Vesterbro – og er altså kernen i hele

område VVK’s klubarbejde, hvilket skaber kendskab og venskab på tværs af området blandt de

unge.

Vi kunne lige så godt have heddet Fritidscenter Ydre Vesterbro eller Fritidscenter Sydhavnen –

men nu blev navnet altså Fritidscenter Indre Valby. Der kan ikke drages konklusioner på grund af



fritidscentrets navn – vi er kernen i klubarbejdet i området.

Klub Vesterbro har flere gange overfor den den ene pædagogiske leder i Fritidscenter Indre

Valby, udtrykt et ønske om at overtage vores klubpladser i Bryggergården.

Vi har hver gang fortalt dem, at Bryggergården er en integreret del af Fritidscenter Indre Valby,

samt at det ønsker vi forbliver således også i fremtiden.

Vi finder det til og med meningsfuldt for både børn, unge og medarbejdere – det binder hele

bydelen sammen, og i situationer hvor der er behov for en ekstra indsats i de udsatte områder,

der kan vi hurtigt flytte medarbejdere på tværs af området – de unge kender medarbejderne i

fritidscentret og er vant til at møde dem.

Senest i februar 2018 var vi af områdeforvaltningen indkaldt til et møde, grundet ønske fra Klub

Vesterbro om udvidelse af klubpladser i Klub Vesterbro, hvilket dog mig bekendt, har vist sig der

ikke er et behov for.

Fritidscenter Indre Valby har en udfordring omkring manglende klubpladser i det nye Sydhavn og

i den forbindelse har vi fået skabt en midlertidig løsning, hvor Bryggergården indgår. Dette er en

god udnyttelse af kapaciteten og løser udfordringen her og nu med manglende klubpladser i det

nye Sydhavnen.

Vi har i Fritidscenter Indre Valby målrettet og loyalt arbejdet med og efter den politiske

beslutning, der blev truffet omkring fritidsstrukturen i København i 2015.

Vi påbegyndte arbejdet med et samlet fritidscenter i forsommeren 2016.

Det har været en turbulent tid for både medarbejdere og ledere. Vi er nu ved at nå dertil, hvor vi

agerer som et samlet fritidscenter, hvor både medarbejdere og børn bevæger sig i

fritidscenteret.

Vi afvikler f. eks. fælles juniorklub og ungdomsklub en aften om ugen.

Vi er nået rigtig langt og er rigtig godt på vej til noget endnu bedre.

Vi samarbejder med lokale aktører, Fritidscenter Ydre Valby og ligeledes også med Klub

Vesterbro.

En ændring i vores organisering vil skabe unødig uro for alle parter.

Jeg undrer mig over at Klub Vesterbro vælger, at rette politisk henvendelse uden Fritidscenter

Indre Valbys inddragelse, mod vores vidende og ikke mindst uden vores accept af, at

Bryggergårdens klubpladser skulle have et mere naturligt tilhørsforhold til Klub Vesterbro end de

har til Fritidscenter Indre Valby.

Pladserne i Bryggergården hører bestemt til i fritidscenter Indre Valby – konstruktionen skaber

merværdi for sammenhængen i klubarbejdet i hele området.

Jeg har en forventning om, at I som udvalg og arbejdsgivere ikke handler hen over hovedet på

Fritidscenter Indre Valby.

På vegne af TR`ere i Fritidscenter Indre Valby og VVK A lokalMED

Med venlig hilsen

Pia Lund Bakke

Klyngeleder

Valby/ Vesterbro/ Kgs. Enghave Klynge A

_______________________________

KØBENHAVNS KOMMUNE 

Børne-  og Ungdom sforvaltningen 

Om råde Valby/ Vesterbro/ Kgs. Enghave

Sjælør Boulevard 147-149 

2500 Valby

Direkte 2630 1674

E-m ail dx09@buf.kk.dk

Web www.kk.dk

EAN 5798009370310



CC på mailen: formand og næstformand LFS, VVK områdechef Kate Obeid, Fritidscenter Indre

Valbys TR og lokalMED VVK A
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